
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 
 

Tisdag 16 april kl 18:30, Viskastrandsgatan 3–5 Borås  

Närvarande: Bo Roos, Björn Westling, Hans Brolin, Gullvi Högberg, Ann Ohlsson, Bengt Larsson, 

Thomas Johansson.  

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet. 

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet.  

3. Föregående protokoll. Vi godkänner förra mötets protokoll. 

4. Distriktets ekonomi 
Kassören rapporterar att vi kommer få ett överskott totalt, beroende på färre startande i DM och 

inställd utbildningsdag under våren. Handikapp lag och parfinalen är kvar på året. 

5. Budget 2019/2020 

Prioriteringar bör vara utbildningsdagar för TL 2 & 3, riksstämma och fokusera breddbridge. 

Thomas och Bengt får i uppdrag att ta fram budgeten för 2019–20. 

6. Rapport från SBF 
Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet, fokus är på att förbereda riksstämman. Inklusive 

mindre stadgeändringar för introduktionsmedlemmar och hedersordförande. 

7. Framtida utbildningsbehov 

Vi fick ställa in vårens simuleringsutbildning, vi gör ett nytt försök 2020 och skickar inbjudan till 

alla TL 2 & 3 samt till alla klubbar. 

8. Spelprogram 2019/2020 
Bengt och Björn Sörling, Göteborg har samarbetat för att undvika krockar. Vi minskar också DM-

lag med 3 dagar. Vi fastställer spelprogrammet, Vi lägger ut spelschemat efter uppdatering av 

simultankvalen.  

9. Grästorps BS 
Bengt rapporterar från sina kontakter med klubben, de håller just nu en bridgekurs och planerar 

sommarbridge. Vi avvaktar hur det fungerar. 

10. Upplägg DM Lag 2019/2020 

Vi försöker förenkla sättet att delta i DM-lag. Några lag kommer vara direktkvalificerade till 

semifinal utifrån föregående års placering i DM om minst 2 medlemmar är kvar i laget. Vi spelar 

finalen med 12 lag och 3 dagar. Alingsås fortsätter med 10 lag och Borås undersöker liknande 

upplägg med lagkvällar. Thomas sammanfattar ett förslag där vi spelar lördagskval en dag och 

semifinal en dag dit 3 lag direktkvalificerar sig.  

11. DTL 

Till styrelsemötet september tar Thomas fram ett förslag på fördelning av arbetsuppgifter inom 

styrelsen, beroende på att vi för närvarande inte har ed DTL.  

12. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 
Lördag 14 september kl 10:00 i Fyrunga bygdegård  

13. Övriga frågor 

Inkommit en förfrågan om att kvalificering till DM-finaler kan försvåras av deltagande spelare från 

andra distrikt. Frågan diskuteras nästa styrelsemöte. 

Medlemmar upplever att nya hemsidan är svår att navigera och arbeta i. Vi skickar signalen till 

förbundet och undersöker om det finns ett sätt att hålla en distriktsarrangerad utbildning. 

14. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

 

________________    ___________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 

 


